
De Slagen 

 

Fijn dat het college bezig gaat met het leefbaar en bewoonbaar maken van de Slagen. Daarmee 

trekken we de woningbouw nog niet vlot, maar doen we wel wat voor de bewoners. We vragen ons 

wel af of het geraamde bedrag daarvoor voldoende is. Er liggen nogal wat onafgeronde straten en 

funderingen. Het heeft grote prioriteit deze wijk echt leefbaar te maken. We weten dat u gesprekken 

voert over het vlot trekken van de bouw, maar daarvoor is medewerking van andere partijen nodig. 

Die medewerking is er onvoldoende. We hebben wel begrepen dat de ontwikkelaar inmiddels bereid 

is om losse kavels te verkopen. Een stap in de goede richting, al is nog onduidelijk wat de m2 prijs 

wordt. Per saldo zijn er nog ruim 50 kavels onverkocht, waaronder 8 rijenwoningen waarvoor we het 

bestemmingsplan drie jaar geleden hebben gewijzigd na veel gesprekken met omwonenden en 

initiatiefnemer. Er zou veel belangstelling voor zijn, maar er nog geen woning gebouwd. Dan kunnen 

we spreken van wanbeleid of minimaal van verkeerde informatie van de initiatiefnemer. We blijven 

de ontwikkelingen volgen, ook met betrekking tot rechtszaken tegen deze ontwikkelaar in andere 

gemeenten. Houdt u ons vooral regelmatig op de hoogte. Bij het vaststellen van de woonvisie moet 

hier meer duidelijkheid over zijn. 

 

 

 


